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Da Subeer Amir og 
Arnulf Strøm skjøn-
te at Sisa var savnet 
om sommeren, tok 
de saken i egne hen-
der. Da ble det idyl-
lisk fisketur.

Av Kita Eilertsen

kita@altaposten.no

– Det er ikke alle som reiser på 
ferie, og mange savner Sisa om 
sommeren. Derfor fant vi ut at 
vi ville holde åpent også i juli, 
forteller Arnulf Strøm. 

Normalt er nemlig Sisa kultur-
senter stengt når aktivitetsnivå-
et i samfunnet ellers er så lavt. 
Men mange har ønsket tilbud. 
Derfor ville Subeer Amir og Ar-
nulf Strøm gjøre noe. De to har 
hatt ansvaret for Sisa-somme-
ren. Det har vært litt kortere åp-
ningstid enn til vanlig. Likevel 
har det blitt både mandagslunsj 
med somalisk og eritreisk mat, 
kreativt verksted, badminton og 
turer. 

Fisketur uten fisk
– Sist onsdag var vi på fisketur 
i Kåfjord. Det var en veldig bra 
fisketur. Vi var nesten 20 per-
soner som dro til Kåfjord. Det 
var gøy. Vi satt i fjæra og spiste, 
og prøvde å fiske. Det var veldig 
artig, siden det var mange som 
aldri hadde vært på fisketur før. 
Nå fikk de prøve det, men vi fikk 
dessverre ingen fisk, forteller 
Amir og ler. 

Han håper på bedre fiskelykke 
neste gang. 

Brødrene Adonai (8) og Abel (9) 
synes det var en fin tur. 

– Jeg fisket, og så spilte jeg litt 
gitar. Det var veldig gøy. De tok 
bilder av meg, forteller Abel som 
forteller at han trives veldig bra 
på Sisa. 

Populære turer
Turene på onsdagene har vært 
populære. En onsdag hadde de 
planlagt volleyball. Men siden 
alle heller ville spille badmin-
ton, så ble det det. 

– Da dro vi ned til Kronstad og 
spilte badminton hos noen som 
hadde stor hage og nett. Det 
var så stor suksess, så det har vi 

gjort hver tirsdag siden, forteller 
Arnulf og ler. 

Arnulf og Amir får også skryt. 
– De to har vært så flinke, og or-

ganisert alt. De handler inn mat, 
og om noe må lages på forhånd, 
gjør de det. Mange har fått en 

mye hyggeligere sommer tak-
ket være dem, fastslår Adham 
Banishamsah fra Sisa-ledelsen. 
Han understreker at økonomisk 
støtte fra IMDi, NAV og fylkes-
kommunen gjør slike turer mu-
lig.

Lager mat
– Vi har påmelding på forhånd, 
og handler inn mat og det vi 
trenger. Nå er det bare vel en uke 
igjen av sommerprogrammet 
vårt, og det har vært veldig bra, 
synes Arnulf. 

  Denne uka skal gjengen på tur 
til Gargia, og Arnulf og Amir har 
full kontroll. 

– Neste uke er siste turen vi to 
har ansvaret for. Da drar vi opp 
til Øvre Alta og besøke Same Sii-
daen, forteller Amir. 

Den aller første fisketuren

BÅL: Her kokes det bålkaffe og mat etter norske turtradisjoner. FIN SOMMERDAG: Avslapning på stranden. 

SISA-SOMMER: Arnulf Strøm og Subeer Amir får skryt av Adham 
Banishamsah. Her er de sammen med Adonai og Abel. 
(Foto: Kita Eilertsen) 

FISKETUR: Optimistiske hobbyfiskere på tur med Sisa. (Foto: Adham Banishamsah) 
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Russiske lakse-
importører dømt
Det drives kartell-
virksomhet innen 
russisk lakseimport, 
har russiske konkur-
ransemyndigheter 
slått fast. Nå håper 
norske lakseekspor-
tører på en løsning. 

Av Kita Eilertsen

kita@altaposten.no

– Vi har ikke fått noen konklu-
sjon etter at dommen falt. Nå 
har de foretatt ny inspeksjon, 
og vi venter spent på resulta-
tene av den, sier Arne Aarhus, 
direktør i Ocean Quality, som 
står for salget fra blant annet 
Grieg Seafood Finnmark. 

Det var i august i fjor at Grieg 
Seafood Finnmark ble nektet 
adgang til det russiske marke-
det, angivelig fordi fisken inne-
holdt tungmetaller. 

Russiske konkurranse-
myndigheter har nå dømt to 
av de største lakseimportøre-
ne, organisasjonen deres og 
russisk veterinærtjeneste for 

kartellvirksomhet. Dommen 
blir tatt positivt imot av nor-
ske lakseimportører, skriver 
Intrafish. 

Adresseavisen har intervjuet 
flere norske lakseeksportører, 
som forteller om vanskelighe-
ter med å komme inn i det rus-
siske markedet. 

Nå har landets egen konkur-
ransemyndighet reagert, og 
funnet det bevist at det er dre-
vet kartellvirksomhet. 

Stoppet i fjor
– Grieg Seafood Finnmark ble 
nektet eksport til Russland i 
august i fjor, etter at det rus-
siske mattilsynet mente å ha 
funnet tungmetaller i laksen. 
Dette er tungmetaller ingen 
andre institusjoner har klart å 
finne, forteller Aarhus. 

Han sier det fikk dramatis-
ke negative økonomiske kon-
sekvenser for Grieg Seafood 
Finnmark. 

– Hvorfor skulle akkurat Grieg 
Seafood Finnmark stoppes?

– De er blant de som ekspor-
terer mest til det russiske mar-
kedet. Vi hadde en markedsan-
del i Russland på 10-20 prosent 
i fjor. Grieg Seafood Finnmark 

sendte 70 prosent av all pro-
duksjon til Russland, forklarer 
Aarhus. 

At man fra Finnmark nå har 
betydelig lengre vei til mar-
kedene, betyr 0,5 til 1,5 kroner 
mindre per kilo. 

– En må huske på at Grieg 
Seafood Finnmark ligger 1 dag 
nærmere Moskva og 1,5 dag 
nærmere St. Petersburg enn 
Bergen. Det betyr mye å ligge 
så nær markedet, sier han. 

Fortvilet i juni
Da Grieg Seafood Finnmark i 
juni i år hadde besøk av uten-
riksminister Espen Barth Eide, 
benyttet regiondirektør Håkon 
Volden anledningen til å infor-
mere om situasjonen. 

– Det var et bra møte. Vi fikk 
informert utenriksministeren 
om status på markedet i Russ-
land, sa Volden til NRK etter 
møtet. 

Grieg Seafood Finnmark hadde 
til da gått glipp av rundt 30 mil-
lioner kroner i rent overskudd, 
som en følge av stopp i mar-
kedstilgangen i Russland. Den 
norske utenriksministeren 
skulle møte den russiske uten-
riksministeren allerede dagen 
etter. 

POSITIVT: Laks fra Grieg Seafood Finnmark kan igjen nå det russiske markedet.

Hullene i Øksfjord tettet i går
Allerede før Altaposten 
var ute i postkassene til 
folk, hadde Statens veg-
vesen vært og tettet igjen 
hullene i Finnesveien i 
Øksfjord. 

Av Kita Eilertsen

kita@altaposten.no

– Jeg kan med glede fortelle at 
veien nå er lappet. De startet 
tirsdag morgen og holdt på ut-
over dagen i går med å repare-
re veien, forteller Torvald Tret-

teskog ved trafikkstasjonen i 
Lakselv. 

Tretteskog hadde nemlig lovt 
Altaposten å undersøke hvor-
for det ikke ble gjort noe med 
hullene som oppsto etter vår-
løsninga i Øksfjord. 

– Det blir veldig fort hulle-
te her. Derfor er dette bare en 
provisorisk løsning. I løpet av 
sommeren skal det imidlertid 
legges ny masse her, og ny as-
falt, lover Tretteskog. 

– Skal det skje allerede i år? 
– Det skal det. Det vil være på 

plass i løpet av sommeren, sier 
han. 

Den aller første fisketuren

: VASE: Det er ikke greit å unngå vase på fiskesnøret på sin aller første fisketur.

FISKETUR: Optimistiske hobbyfiskere på tur med Sisa. (Foto: Adham Banishamsah) 

Bli med på neste tur
Turkameratene ber de som har 
lyst å bli med til Same Siidaen 
onsdag 24. juli, om å melde seg 
på til dem. 

– Det er bare å komme innom 
Sisa og snakke med oss, eller 

man kan ringe oss, forklarer 
han. 

Sisa kultursenter holder for øv-
rig til på baksiden av Rådhuset. 


